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La biblioteca de l'escola Santa 
Margando p a sa  a ser pública

Des del passat mes de febrer, la biblioteca de l ’escola 
Santa M argarida, que fins aleshores era d ’ús exclusiu per 
ais alumnes d ’aquest centre, pot ser utilitzada peí públic 
en general.

L’obertura al públic d ’aquesta biblioteca s’ha produít 
g rades a un acord entre la direcció de l ’escola i l ’Ajunta- 
ment que s’ha adoptat amb l’objectiu que tots els veins de 
Quart disposin d ’un servei que fins ara no tenien perqué 
al poblé no hi havia cap biblioteca pública.

Un deis motius que van portar a l’escola a oferir a P Ajun- 
tament 1’obertura al públic de la seva biblioteca va ser el de 
poder proporcionar mitjans ais exalumnes del centre que 
ara estudien ESO i que encara són molt joves per, un cop 
acabada la seva jornada escolar, despla^ar-se sois a Girona 
per fer els deures i estudiar en un centre de lectura.

Per tal de complir el compromis recollit en 1’acord amb 
Pescóla, 1’Ajuntament va signar, el mes de gener passat, un 
conveni amb la Universität de Girona (UdG) per tal que un 
estudiant d ’aquest centre es fes carree del servei de vigilán- 
cia i préstec de la biblioteca mentre estigui oberta al públic, 
és a dir, de dilluns a divendres, de 2/4 de 7 a 2/4 de 9 del 
vespre. Així, des del passat 2 de febrer, i en virtut del Con
veni de programa de cooperació educativa Universitat-Em- 
presa/Institució, la responsable d ’aquest servei és Esther 
Pintiado Campanon, una estudianta d ’Història de 1’Art de 
la Facultat de Lletres de la UdG que, a més, resideix a Quart.

D ’altra banda, cal indicar que la biblioteca de l ’escola 
Santa M argarida ha m illorat notablem ent els seus fons 
gracies a la dotació de llibres que, prèvia sol-licitud, li va 
ser atorgada el curs 1994-95 i també per les com pres efec- 
tuades des d ’aleshores. A més, la m ajor part del seu fons 
bibliografie està catalogai, utilitzant el program a infor- 
màtic Pergam del CD Room Sinera, gràcies a la tasca que 
va fer al centre un objector de consciència.

Finalment, cal destacar que, amb l’objectiu de con

vertir-se en un servei im portant per al poble, la biblioteca 
de l’escola Santa M argarida està estudiant la possibilitat 
de m illorar la seva dotació de fons per tal que cada dia 
més acompleixi una funció cultural, especialm ent entre la 
població jove que no té altres mitjans.

L'alcalde demana de nou a Ensenya- 
ment que es reparin les deficìències 
de l'escola Santa Margarida

E1 dia 17 de marq passat, l ’alcalde de Quart, Pere 
Cabarrocas, va enviar una carta al conseller d ’Ensenyament 
de la Generalitat. Xavier Elernàndez, per reclamar-li que 
respongui ais escrits que li ha adre?at anteriorment per tal 
que el seu Departament solucioni les deficiències que pa- 
teix l’edifici i la pista esportiva del CEIP Santa Margarida.

En aquest sentit, a la darrera missiva, Cabarrocas re
corda al conseller que el 25 de novembre de l ’any passat 
ja  va enviar-li una altra carta i un informe emès pels Ser- 
veis Tècnics M unicipals, en el qual es detallaven les defi
ciències del centre i es valorava en 6.728.000 pessetes el 
cost dels treballs necessaris per solventar-les, i li comen
ta que la seva decisió «es fa esperar ja que han trans- 
corregut quasi tres m esos i no hem obtingut cap res- 
posta per part vostra ni del delegai a Girona a Eescrit 
ni al problema plantejat».

A més de reiterar que aquesta quantitat s’ha de sumar 
a la prevista en el projecte de Liei de Pressupostos de la 
Generalitat per a 1998, en aquesta últim a missiva, l ’alcal
de recorda que en 1’anterior escrit l ’inform ava «de les 
reparacions defectuoses fetes pels Servéis Territorials 
de Girona que en la data d ’avui encara persisteixen».

Cal recordar que el mes de novem bre de l ’any passat 
l’alcalde va decidir enviar l’escrit directam ent al conse
ller perqué considerava que fins aleshores el Servei Terri
torial d ’Ensenyam ent mai no havia fet cas a les seves re- 
clam acions sobre els problem es que pateix Pescóla.

En aquella missiva, Cabarrocas destacava la necessitai 
d ’extreure el paviment de la pista de Pescóla i construir-la de 
nou. perqué quan plou «és impracticable al quedar embas- 
sada durant dies i dies», i contentava que en cada una de les 
4 fases en que es va construir P edifici del centre, entre els 
anys 1990 i 1996, «hi ha hagut greus problemes de eons- 
trucció i equipament, que l’Ajuntament ha reclamai in- 
sistentment que s'arrangessin». «Aquests requeriments, 
fets ais Servéis Territorials de Girona i a la Direcció Ge
neral de Centres Docents, han estat atesos molt de tard en 
tard, i en alguns casos de manera defectuosa, com és Tac
tual», afegia l’alcalde, abans de demanar la intervenció del 
conseller «per tal que d ’una vegada per totes aquest desa
gradable assumpte quedi solucionat».


